



Приветствие участникам
29-й Международной выставки
«Мир детства – 2024»
и 32-й Международной выставки
«СЖФ – Детская мода – 2024. Осень»

Welcome Message to the participants
of the 29th International Exhibition
Mir Detstva 2024 and 32nd International
Exhibition CJF 2024. Autumn

Приветствую участников и гостей 29-й международной выставки индустрии детских товаров «Мир детства-2024» и 32-й международной выставки детской и юношеской моды «СЖФ – Детская мода-2024. Осень».

Сегодня «Мир детства» и «СЖФ – Детская мода» – крупнейшие проекты на территории России, стран Восточной Европы и СНГ в сфере индустрии детских товаров и детской моды, получившие мировое признание.

Эти выставки призваны содействовать насыщению российского рынка качественной детской продукцией. Они проводятся «ЭКСПОЦЕНТРОМ» при поддержке Минпромторга России, под патронатом ТПП РФ, при широком участии государственных структур, отраслевых союзов, ассоциаций и бизнеса и объединяют профессионалов отрасли из разных стран мира.

Выставки по праву имеют репутацию эффективных бизнес-площадок, которые собирают лидеров отрасли. Визитной карточкой проекта является разнообразная объединенная деловая программа, мероприятия которой уникальны и посвящены самым актуальным трендам отрасли. Так, впервые на площадке детских выставок под патронатом профильных комитетов Государственной Думы ФС РФ в рамках Года семьи соберутся флагманские ассоциации индустрии детских товаров для того, чтобы выработать совместную позицию о поддержке традиционных ценностей, обсудить создание образа национального героя в игрушке и основы патриотического воспитания. Как всегда, особое внимание будет уделено решению кадровых проблем в отрасли и повышению уровня квалификации работников.

Желаю участникам и посетителям выставок «Мир детства-2024» и «СЖФ – Детская мода-2024. Осень» насыщенной, продуктивной работы и результативных встреч.

Генеральный директор
АО «ЭКСПОЦЕНТР»
М.А. Фатеев

I would like to welcome the exhibitors and visitors to the 29th edition of the International Exhibition for the Children's Goods Industry – Mir Detstva 2024, and the 32nd edition of the International Exhibition for Child and Junior Fashion – CJF – Child and Junior Fashion 2024. Autumn.

Today, Mir Detstva and CJF – Child and Junior Fashion are the largest shows in Russia, Eastern Europe and the CIS countries in the sphere of children's goods and fashion, which have received worldwide recognition.

These shows are designed to help saturate the Russian market with high-quality children's products. They are held by EXPOCENTRE with the support of the Russian Ministry of Industry and Trade and under the auspices of the Russian Chamber of Commerce and Industry. Their participants include government agencies, industry associations and businesses. They bring together industry professionals from around the world.

Mir Detstva and CJF – Child and Junior Fashion have a rightful reputation as effective business platforms that bring together industry leaders. The hallmark of the shows is a diverse joint conference programme with unique events dedicated to the most relevant trends in the industry. For example, several Russian flagship associations of the children's industry will gather for the first time on the platform of these shows under the auspices of relevant committees of the Russian State Duma and within the Year of the Family in Russia in order to develop a joint position on the support of traditional values and discuss the creation of the image of a national hero in toys. As always, special attention will be paid to solving staffing problems in the industry and improving the level of employees' qualifications.

Let me wish all exhibitors and visitors to Mir Detstva 2024 and CJF – Child and Junior Fashion 2024. Autumn productive work and fruitful meetings.

Maxim Fateev
Director General
EXPOCENTRE AO